
Referat bestyrelsesmøde 
10-01-2024 (Udsat fra 03-01-2024) 

• Deltagere: Mille, Inger, Christina, Nadia, Mette 

• Afbud : Anne-Louise 

Punkt 1 : opfølgning på personalemøde 
Der har været afholdt et godt og konstruktivt møde med hele personalegruppen (ridefys, stald, 

undervisere). Det blev afholdt som workshop, hvor mange gode punkter blev vendt og drejet, med mange 

input fra alle deltagere. En større udfordring er sygemeldinger og de kædereaktioner det kan skabe, men 

alle er enige om at løfte i flok og samarbejde i fællesskab om at finde løsningerne. Der blev udarbejdet en 

håndteringsplan for udfordringer, og uddelt masser af ros for den gode og positive stemning.  

Punkt 2: El-situationen 
Der opleves gentagne strømafbrud i elevstalden, særligt når det regner eller hvis flere strømkilder aktiveres 

på én gang. Vi afventer besøg af elinstallatør, for hjælp til at gennemgå elnettet og udbedre evt. fejl.  

Punkt 3: Boksregler (opstaldere) 
Grundet en uheldig situation i ny stald, er bestyrelsen nødt til at indføre en ny regel om, at det ikke er tilladt 

at hænge gardiner/afskærmning op mellem to hestes bokse, uden at dette aftales på forhånd med 

sidemakkeren. Heste er flokdyr og kan blive meget urolige over, at blive afskærmet fra andre heste, hvor der 

er risiko for uheld. 

Punkt 4: Ny underviser 
Iben har været så heldig at få tilbudt en praktikplads til sit studie, så hun er desværre nødt til at forlade os. 

Vi kommer til at savne Iben og ønsker hende held og lykke med studiet. Vi søger efter en ny underviser og 

har allerede flere til samtale. Iben vil lære den nye underviser op, så snart den rigtige er fundet. 

Punkt 5: Skal stævner erstattes med interne arrangementer/kurser?  
Vi har store udfordringer med at få gang i stævneudvalget, så der er overvejelser om at droppe stævner i år, 

også i stedet tilbyde forskellige former for kurser og arrangementer. Bestyrelsen har ikke ressourcerne til 

også at arrangere og afholde stævner, men der er kun behov for få frivillige kræfter til at afholde 

spændende og lærerige kurser. Der arbejdes videre med denne idé.  

Punkt 6: Ridefysioterapi og brugen af elevheste 
Der er udfordringer med et par af elevhestene, som har tegn på ømhed. Vi er i samarbejde med Maria 

omkring at optimere den daglige arbejdsdag for ridefysioterapi hestene for at minimere evt. ømhed og 

sygemeldinger af dem. 
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